

February 2, 2017

Le 2 février 2017

Call for Candidates for Election to the Board of Governors

The National Trust for Canada is accepting expressions of interest from candidates to serve on its Board of Governors for the 2017-2020 term.

Governors promote the National Trust's interests and mission, ensure its financial stability, and develop and approve organizational goals, policies and plans. Of great interest are candidates who have some or all of the following qualities: extensive experience in philanthropy, media, public relations, corporate or government relations; an interest in historic places; and a sincere interest in the role and effectiveness of the National Trust.

The National Trust is in a period of exciting transformation, with strategic directions that include making support, advice and tools widely accessible across the country, linking many sites and projects into a high-profile network that will engage Canadians in regenerating our communities, and demonstrating through our work that heritage is dynamic and essential.

There is normally one member from each province and territory serving on the Board of Governors.

Appel de mises en candidature au conseil d'administration

La Fiducie nationale du Canada reçoit les déclarations d'intérêt de la part de candidats éventuels à son conseil d'administration pour la période de 2017 à 2020.

Les membres du conseil d'administration promeuvent les intérêts et la mission de la Fiducie nationale; assurent sa stabilité financière; et élaborent et approuvent les buts, politiques et plans de l'organisation. Sont particulièrement recherchés les candidats réunissant tout ou partie des qualités suivantes : vaste expérience en philanthropie, dans les médias, en relations publiques, relations avec les entreprises ou relations gouvernementales; intérêt pour les lieux historiques; et intérêt sincère pour le rôle et l'efficacité de la Fiducie nationale.

La Fiducie nationale vit une fascinante période de transformation, dont les axes stratégiques comprennent l'offre à l'échelle pancanadienne de soutien, de conseils et d'outils, la création de liens entre de nombreux sites et projets pour constituer un éminent réseau qui mobilisera les Canadiens en faveur de la régénération de nos collectivités et la démonstration, grâce à son action, du caractère dynamique et essentiel du patrimoine.

Il y a normalement un membre de chaque province et territoire siégeant au conseil d'administration.

.../2

At this time, candidates from New Brunswick, Nova Scotia, Nunavut and the Northwest Territories are of particular interest, given existing and future vacancies, however others with the qualities noted above are also encouraged to respond.

Interested candidates, or members who would like to propose candidates, are asked to get in touch with the Nominations Committee using the contact information below no later than **5:00 pm ET on March 31, 2017**.

For further information:

Members of the current Board of Governors:
www.nationaltrustcanada.ca/about-us/board

Board of Governors information sheet:
www.nationaltrustcanada.ca/about-us/board/thinking-running-board.

To express interest:

ntgovernor@nationaltrustcanada.ca

Tel: 1-866-964-1066

Fax: 613-237-5987

Thank you for your interest.

Aujourd'hui, selon les postes actuellement ou prochainement vacants, des candidats du Nouveau-Brunswick, de Nouvelle-Écosse, du Nunavut et des Territoires du Nord-Ouest sont plus spécialement recherchés. Cependant, toute personne possédant les qualités indiquées plus haut est aussi encouragée à se manifester.

Les candidats intéressés ou les membres souhaitant proposer des candidats sont invités à communiquer avec le Comité des mises en candidature, en utilisant les coordonnées ci-dessous, d'ici **17 h HE, le 31 mars 2017**.

Renseignements :

Membres actuel du conseil d'administration :
www.fiducienationalecanada.ca/à-propos/conseil

Renseignements généraux sur le conseil d'administration :
www.fiducienationalecanada.ca/à-propos/conseil/le-conseil-dadministration-vous-intéresse.

Pour déclarer son intérêt :

ntgovernor@nationaltrustcanada.ca

Tél. : 1-866-964-1066

Télé. : 613-237-5987

Merci de votre intérêt.

Natalie Bull
Executive Director / directrice générale